
Stanovanjski bumerangi v Šentvidu

kolektiva, drugo polovico
pa zastopniki ustanovitelja
in stanovalci.

Menim, da to ni v skladu
z ustavnimi načeli javnosti,
demokracije in samouprav-
ljanja. Kaj bi rekli ljudje,
če bi bila polovica občinske
skupščine sestavljena iz ob-
činskih uslužbencev, ki bi
imeli poglavitno in odločil-
no besedo v njej?

Zakaj ni stanovanjsko go-
spodarstvo organizirano po-
dobno kot je občinska skup-
ščina? Zakaj zaupamo ob-
čanu-volivcu in po njem
izvoljenemu občinskemu
odborniku? Zakaj pa v ena-

V urbanističnem načrtu
enote 1 in 2 na območju
Šentvida sta inž. Zdenka
Logar in inž. Janez Volk
med sedanjo in bodočo novo
Celovško cesto predvidela
kar 7 dolgih stanovanjskih
blokov, ki so dvakrat pre-
lomljeni kot črki S na uni-
formah esesovcev. Ta ur-
banistični osnutek je bil po
javni razpravi sprejet na
zborih volivcev in na sejah
občinske skupščine in mest-
nega sveta. Inž. Čižman je
nato izdelal načrt za grad-
njo prvega takega dvakrat
prelomljenega bloka, ki so
ga ljudje krstili za »bume-
rang«.

Zavod za stanovanjsko
gradnjo je imel precejšnje
težave s prodajo stanovanj
v tem bloku, ker nimajo
normalnih pravokotnih sta-

novanjskih prostorov in so
za opremljanje in prebiva-
nje povsem neprimerni.
Najbolj nezadovoljne so go-
spodinje, ker ne morejo
opremiti kuhinj, ki so na
enem koncu široke 0,90 m,
na drugem pa 2,40 m.

Za sedaj je zgrajen samo
en »bumerang«. Po odobre-
ni urbanistični dokumenta-
ciji pa jih je predvidenih —
sedem.

Sprašujemo se, ali bodo te
nefunkcionalno prelomljene
bloke zgradili kljub temu,
da imamo s prvim tako sla-
be izkušnje. Če jih bodo,
potem je nujno, da spreme-
nijo notranjo ureditev blo-
kov tako, da v prelomih,
kjer se stikata po dva blo-
ka, ne bo stanovanjskih
prostorov, ampak stopnišča.
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